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Zpráva o činnosti 

Školské rady při Gymnáziu Mnichovo Hradiště 

za rok 2023 

Školská rada při Gymnáziu Mnichovo Hradiště (dále jen „rada“) se v roce 2023 

sešla 12. dubna a 11. října. 

Školská rada byla informovaná o aktivitách školy: 

• Byly realizovány výměnné pobyty v rámci projektu Erasmus + 

(Portugalsko, Francie). Na přelomu února a března strávili čtyři studenti 

14 dní v německém Bamberku a v dubnu se uskutečnil poznávací zájezd 

do Anglie (Stratford, Oxford, Londýn). 

 

• V době zkoušek profilové části maturity studenti třetích ročníků vyššího 

gymnázia absolvovali týdenní studentské praxe v závodech, podnicích, 

školách, úřadech a nemocnicích. 

 

• Škola pořídila z Národního plánu obnovy 24 notebooků. V učebnách IT 

pracují studenti se starými počítači, a proto škola podala žádost o dotační 

program za účelem vybavení IT učeben novými počítači. Počítačové 

učebny jsou hojně využívány nejen při výuce IT, ale i v dalších 

předmětech. Výměna počítačů a serverů v počítačové učebně následně 

proběhla za podpory zřizovatele. 

 

• Probíhá spolupráce s vysokými školami na území ČR. Nejvýraznější 

spolupráce probíhá s TUL v Liberci a díky ní jsou realizovány tematické 

exkurze studentů na tuto vysokou školu. 

 

• Čtyřčlenné družstvo studentů se zúčastnilo soutěže v 3D tisku na TUL 

Liberec – první kolo celostátní soutěže středních škol a vyšších odborných 

škol o nejlepší výukový model zhotovený na 3D tiskárně. Jejich 

mechanická kalkulačka z 3D tiskárny v této soutěži zvítězila. 

 

• Ve druhém pololetí školního roku probíhaly školní, okresní a krajská kola 

soutěží a olympiád (např. Wolkerův Prostějov, Certamen Latinum, 

Matematický klokan, konverzační soutěže v cizích jazycích, zeměpisná, 

biologická nebo chemická olympiáda), ve kterých naši žáci dosáhli dobrých 

umístění. 

 

• Studenti se v novém školním roce zúčastnili následujících soutěží: 

Ekologická olympiáda (7. místo, krajském kolo), Přírodovědný klokan 

(kategorie Kadet a Junior, školní kolo), florbal (dívky, 4. místo, okresní 

kolo), volejbal (dívky a chlapci, 1. místo, okresní kolo). Studenti kvarty se 

zúčastnili úklidové akce Čistá řeka Jizera, kterou každoročně pořádá Dolní 
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Pojizeří z.ú. 

 

• Škola průběžně řeší těžkosti u studentů se zdravotními obtížemi 

(psychické obtíže), které přetrvávají nebo dokonce narůstají po pandemii 

Covid. Aby byly naplněny cíle požadavků stanovené školním vzdělávacím 

programem působí na škole školní psycholožka Mgr. Gabriela Luková 

Sittová a od září sociální pedagožka Mgr. Martina Kestnerová, jenž je 

hrazená ze šablon OP JAK. 

 

• Studenti pomohli s uspořádáním celostátní sbírky „Srdíčkové dny″ dne 

3. dubna. Na začátku školního roku studenti pomohli s uskutečněním 

2 veřejných celorepublikových sbírek – Podzimní srdíčkové dny a Bílá 

pastelka. 

 

• Škola požádala o navýšení maximálního počtu studentů z 320 na 334 

(nárůst o 14). Příslušné administrativní úkony byly ze strany školy 

zahájeny. Výsledek schvalování je očekáván v lednu 2024. 

 

• Adaptační kurz primy a 1. A a sportovní kurz septimy a 3. A úspěšně 

proběhl v Podještědském sportovním areálu v Českém Dubu. Účastníci 

těchto kurzů si pochvalovali výtečné sportovní vyžití. 

 

• Škola inovovala vzhled webových stránek, které se nyní lépe zobrazují na 

mobilních telefonech a tabletech. 

 

• Proběhne revize ŠVP pro vyšší gymnázium se zaměřením na podporu IT 

dovedností, vycházející z platného RVP tak, aby byla zahájena výuka od 

září 2024. 

 

• P. Rak oznámil ukončení svého působení ve Školské radě k 31.12.2023. 

Proběhla volba nového člena školské rady za nezletilé studenty. Novým 

členem školské rady GMH se od 1.1.2024 stává paní Michala Mydlářová. 

Počet projednávaných inspekčních zpráv z České školní inspekce – 0. 

Počet projednávaných podnětů zaslaných radě od rodičů či třetích osob – 0. 

Aktuální složení rady ke dni 31.12.2023 je následující: 

Bc. Pavel Rak předseda rady 
zástupce zákonných zástupců 

nezletilých žáků 

Mgr. Miloslav Zajíc Místopředseda zástupce pedagogických pracovníků 

Mgr. Jana Peldová  zástupce pedagogických pracovníků 

Radek Štrobach  zástupce zletilých žáků a studentů 

František Kopřiva  zástupce zřizovatele 

JUDr. Marek Jansta  zástupce zřizovatele 
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Podněty radě mohou být zasílány prostřednictvím sekretariátu Gymnázia. 

Zprávu vypracoval: Bc. P. Rak, předseda Školské rady 

 

datum zpracování: 31.12.2023 


